

## **Communiqué Françoise Bettencourt Meyers, le 21 septembre 2017**

Liliane Bettencourt est décédée cette nuit à son domicile.

Elle aurait eu 95 ans le 21 octobre.

Ma mère est partie paisiblement.

Mon mari Jean-Pierre Meyers, nos enfants Jean-Victor et Nicolas partageons ensemble une infinie tristesse.

Dans ce douloureux moment pour nous, je tiens à rappeler, au nom de notre famille, notre entier attachement et notre fidélité à l'Oréal et à renouveler toute ma confiance à son président Jean-Paul Agon, comme à ses équipes dans le monde entier.

Mes parents n'ont pas seulement su accompagner le développement de l'Oréal. Ils ont également créé une Fondation caritative que je suis heureuse de présider aujourd'hui.

-----

### **Press release from Françoise Bettencourt Meyers**

**September, 21st 2017**

Liliane Bettencourt died last night at her home.

She would have turned 95 years old on October 21st.

My mother left peacefully.

My husband Jean-Pierre Meyers and our children Jean-Victor and Nicolas share an infinite sadness.

In this painful moment for us, I would like to reiterate, on behalf of our family, our entire commitment and loyalty to L'Oréal and to renew my confidence in its President Jean-Paul Agon and his teams worldwide.

My parents have not only been able to help the development of L'Oréal. They have also founded a caritative Foundation that I am glad of chairing today.